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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l

szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 . *

13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot

vezető miniszterhez,

„Mik a válaszai a szociális dolgozók kérdéseire? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban jelent meg a Szociális Területen Dolgozók Szakszervezetének nyílt level e

Önhöz, amelyben megfogalmazták a szociális dolgozók néhány kérdését .

Nem tudom, Miniszter Úr kíván-e a feltett kérdésekre válaszolni, és ha igen, azt milye n

formában teszi majd meg, ezért írásbeli kérdésként magam is felteszem a szociális dolgozó k

kérdéseit .

1. Várható-e a közeljövőben a szociális ágazati életpályamodell bevezetése, ezzel a
szociális dolgozók megfelelő megbecsültsége, vagy marad a terület a mindenkori
minimálbérek által meghatározott kereseti viszonyokkal jellemezhető?

2. Várható-e a közeljöv őben, hogy az összevont ágazati bérpótlék az
alapilletménnyel azonos megítélés alá essék, ezáltal alapjául szolgáljon a

különböző pótlékoknak, mint például műszakpótlék, rendkívüli munkaid ő
pótléka stb., a jubileumi jutalomnak vagy a garantált illetménynövekedésnek?



3. Tervezi-e a Kormány, hogy a szociális területen dolgozók felmentést kapjana k
– akár ágazatilag, akár személyenként – a nyugellátás igénybevétele mellett a
közalkalmazotti munkavégzés tilalma alól ?

4. Terveznek-e központi, elsősorban költségvetési intézkedéseket a munkavállaló k
egészségének megóvása érdekében ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . december 7 .

ot?őzs Lajos
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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